
Арие Ливне: Федерализација најбоље решење за БиХ, РС више од ентитета
понедељак, 01 септембар 2014 12:48

БАЊАЛУКА – Федерализација је најбоље решење за БиХ и против таквог начина
државног уређења не би требало да буду ни Срби, ни Хрвати, ни Бошњаци, сматра шеф
Представништва Републике Српске у Израелу Арие Ливне, који сматра и да је РС много
више од ентитета.  

  

Ливне не види зашто би и било ко са Запада имао нешто против федерализације БиХ,
наводећи да о тој теми често разговара и са председником РС Милорадом Додиком, који
се такође залаже за федерално уређење.

  

„Федеративно уређење би било оптимално у овом тренутку. Сматрам да би оно
допринело и коначном смиривању стања у БиХ и довело до побољшања у економији”,
рекао је Ливне за „Прес Република Српска”.

  

По његовом мишљењу, на октобарским изборима, победиће Милорад Додик, који се
поново кандидује за ентитетског председника.

  

(Танјуг)
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